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۳۹ فوتی و ۲۸۹۴ مبتلای جدید کرونا در کشور
بنابر اعلام وزارت بهداشت، در یک شبانه روز ۲هزار و ۸۹۴ بیمار جدید کووید 
۱۹ در کشــور شناسایی شدند و متاسفانه در این بازه زمانی ۳۹ بیمار نیز جان 
خود را از دســت دادند.به گزارش ایســنا، از روز ۲0 فروردیــن ماه تا روز ۲۱ 
فروردین ماه ۱۴0۱ و بر اســاس معیارهای قطعی تشــخیصی، دو هزار و ۸۹۴ 
بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشــور شناسایی شــد که ۳۸۴ نفر از آنها 
بســتری شدند.مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۷ میلیون و ۱۹۱ هزار و 
۶۴۳ نفر رسید.متاســفانه در طول ۲۴ ساعت، ۳۹ بیمار کووید۱۹ جان خود را 
از دســت دادند و مجموع جان باختــگان این بیماری به ۱۴0 هزار و ۶۱۶ نفر 
رسید.خوشــبختانه تا روز ۲۱ فروردین ماه ۶ میلیون ۹۱۸ هزار و ۸۶0 نفر از 
بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارســتانها ترخیص شده اند.یک هزار و ۵۵۸ نفر 
از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه بیمارستانها تحت 
مراقبت قرار دارند.تا روز ۲۱ فروردین ماه ۵0 میلیون و ۲0 هزار و ۶۱۹ آزمایش 
تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.در حال حاضر ۳۴ شهرستان در 
وضعیت قرمز، ۶۹ شهرســتان در وضعیت نارنجی، ۲۹۱ شهرستان در وضعیت 

زرد و ۵۴ شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند.

تزریق بیش از ۱۴۷ میلیون دوز واکسن کرونا 
در کشور 

بنابر اعلام وزارت بهداشــت، تــا روز ۲۱ فروردین ماه بیش از ۱۴۷ میلیون دُز 
واکســن کرونا در کشور تزریق شده است.به گزارش ایسنا، تا روز ۲۱ فروردین 
مــاه ۶۴ میلیون و ۷۷ هزار و ۵۲۲ نفر دُز اول، ۵۷ میلیون و ۱۵۶ هزار و ۲0۱ 
نفر دُز دوم و ۲۶ میلیون و ۵۳۳ هزار و ۵۷۴ نفر نیز دُز ســوم واکسن کرونا را 
در کشــور تزریق کرده اند.بنابراین مجموع واکسن های تزریق شده در کشور به 
۱۴۷ میلیون و ۷۶۷ هزار و ۲۹۷ دُز رســید.در یک شــبانه روز نیز ۹۴ هزار و 

۲0۵ دُز واکسن کرونا در کشور تزریق شده است.

از کلنگ زنی پروژه های
 بدون مجوز محیط زیستی جلوگیری شود

رئیس ســازمان محیط زیســت گفت: از کلنگ زنی و افتتاح پروژه ها توســط 
مقامات ارشد کشوری که عموماً در ســفر های استانی اتفاق می افتد، اجتناب 
شود.ســلاجقه گفت: در سال های گذشــته اغلب پروژه ها توسط مقامات ارشد 
کشــور و با رایزنی های نمایندگان مردم در مجلس شــورای اســلامی، یا در 
حوزه های انتخاباتی و اســتانداران با رویه ناصواب فاقد مجوز محیط زیســتی 
افتتاح و از سوی ســازمان برنامه وبودجه، تأمین اعتبار می شد .به گفته رئیس 
ســازمان محیط زیســت، پس از کلنگ زنی و افتتاح برخی پروژه ها متأسفانه 
مشکلات بسیار زیادی از جمله تخریب جنگل ها و پوشش گیاهی، عدم رعایت 
حریم های کمی و کیفی منابع آب سطحی، عدم تأمین کافی نیاز آبی پروژه ها، 
تداخل با مناطق چهارگانه محیط زیست، قرارگیری در حریم شهر ها و یا تداخل 
با شعاع های ممنوعه ایجاد صنعت در کلان شهر ها و نزدیکی با شهر و روستا و 
نارضایتی های اجتماعی می شد، که نهایتاً منجر به تأخیر افتادن اجرای پروژه ها 

و یا دستور توقف قضایی در حین ساخت وساز پروژه می شود.

صدور کارت هوشمند ملی 
برای ایرانیان مقیم خارج از کشور آغاز شد

بنا به اعلام معاون وزیر و رییس ســازمان ثبت احوال کشــور، حسب تاکیدات 
ریاســت محترم جمهور در خصوص تسهیل خدمت رسانی و تکریم هموطنان 
مقیــم خارج از کشــور عملیــات صدور کارت هوشــمند ملــی در برخی از 
کنسولگری های جمهوری اسلامی ایران راه اندازی و وارد فاز اجرایی شده است.
به گزارش دفتر روابط عمومی و همکاری های بین الملل ، دکتر هاشم کارگر در 
این خصوص افزود: در راســتای سیاست های کلی نظام جمهوری اسلامی ایران 
بــه ویژه دولت خدمتگزار ســیزدهم و با پیگیری های وزرای محترم کشــور و 
امور خارجه ، عملیات صدور کارت هوشــمند ملی با ثبت نام و اخذ مشخصات 
متقاضیــان در کنســولگری های فرانکفــورت ، کوالالامپور و ویــن با صدور 
نمونه های اولیه حســب تقاضاهای دریافت شــده وارد فاز اجرایی شد.رییس 
ســازمان ثبت احوال کشور افزود: عملیات تجهیز و توسعه زیرساخت های لازم 
برای فرآیند ثبت نام و صدور این ســند هویتی ملی ، پس از برگزاری جلسات 
متعــدد هماهنگی با همکاران وزارت امور خارجــه و طراحی و اجرای مراحل 
مختلف پایلوت ، به مرحله اجرا رسیده است.کارگر همچنین گفت: صدور کارت 
هوشمند ملی جهت ایرانیان عزیز مقیم خارج از کشور در سایر کنسولگری های 
جمهوری اســلامی نیز به تدریج ، پــس از اعلام وزارت امــور خارجه و ایجاد 

هماهنگی های لازم اجرایی خواهد شد.

اقدامات ویژه ترافیکی در معابر شمال شرق تهران
معــاون حمل و نقل و ترافیک شــهرداری منطقه ۴ از ســاماندهی و اقدامات 
ترافیکــی در این منطقه خبــر داد و گفت: با ســاماندهی و اقدامات ترافیکی 
پیوســته،  امیدداریم منطقه ای با ترافیک روان را شاهد باشیم.او با بیان اینکه 
طرح خط کشــی معابر یکی از اقدامات موثر در روانسازی ترافیک است، افزود: 
در ایــن عملیات در ماه جــاری می توان به ۳0000متر خط کشــی طولی و 
محوری در معابر، ۱۵0 خط کشــی بلوک عابر پیــاده، ۴000 مترطول مرمت 
و نصب گاردریل در ســطح بزرگراه ها و بهسازی وســاماندهی روشنایی ۲00 
ایســتگاه اتوبوس  اشــاره کرد.کرم رودی در ادامه افزود: تعویض شیشــه های 
آســیب دیده در جدار ایستگاه ها، نظافت و شستشوی ۳۲ ایستگاه بی.آر.تی و 
ترســیم ۱00 علایم نوشتاری و کف نویسی معابر از دیگر اقدامات این عملیات 
است.معاون حمل و نقل و ترافیک منطقه با اشاره به اقدامات انجام گرفته گفت: 
تعمیر و نگهداری ۴۲0 علائم عمــودی و تابلوهای ترافیکی و نصب و تعویض 
۷0 بشــکه و استوانه ایمنی در رفیوژهای میانی از اقدامات انجام گرفته در این 

عملیات است.

دیوار نگاره شهید محسن فخری زاده
 در شمال تهران رونمایی شد

 دیوار نگاره شــهید محسن فخری زاده دانشــمند برجسته دفاعی و هسته ای 
کشــور به منظور زنده نگاه داشــتن یاد این شــهید والامقام با حضور شهردار 
منطقه یک و فرزند معزز آن شــهید در شــمال تهران رونمایی شد.به گزارش 
روابط عمومی شــهرداری منطقه یک، این مراسم رونمایی با حضور حمیدرضا 
حاجوی شــهردار منطقه یک، رضا صیادی مدیر عامل ســازمان زیباســازی 
شهرداری تهران و مدیران آن سازمان، مدیران شهری منطقه یک، فرزند معزز 
آن شــهید والامقام، معتمدین محلی و جمعی از شهروندان، ۲0 فروردین ماه 
۱۴0۱ در محل اجرای این پروژه واقع در ضلع شــمال میدان ارتش در ناحیه 

پنج منطقه یک برگزار شد.

عملیات ساماندهی کانال سیل برگردان غرب
 در محدوده بازارچه نصر به اتمام رسید

مدیرعامل شــرکت خاکریزآب از تکمیل عملیات اجرایی پروژه بهسازی کانال 
ســیل برگردان غرب در محدوده بازارچه کوی نصر خبر داد.به گزارش پایگاه 
خبری معاونت فنی و عمرانی شــهرداری تهران، ســید عبدالمهدی حسینی 
با یادآوری اینکه مشــکلات اساسی و گســترده کانال سیل برگردان غرب در 
محدوده بازارچه نصر متعاقب بازدیدها و مطالعات میدانی، احصاء و پروژه ای با 
هدف بهسازی، رفع گلوگاه سیلابی و افزایش ظرفیت کانال مذکور تعریف شده 
بود، از تکمیل عملیات اجرایی این پروژه خبر داد.وی با بیان آنکه سرپوشــیده 
ســازی کانال سیل برگردان غرب به واســطه احداث بازارچه نصر طی سنوات 
گذشته، عدم دسترسی مناسب و در نتیجه عدم بهره برداری و نگهداری اصولی 
کانال در دو دهه اخیر، موجب فرســایش گسترده، تخریب کف و زیر دیوارها 
و کاهش کارایی و ظرفیت کانال در این محدوده شــده بود، افزود: با عنایت به 
مطالعات انجام شــده توسط سازمان مشاور فنی و مهندسی شهر تهران، پروژه 
بهســازی و ساماندهی کانال ســیل برگردان غرب در محدوده بازارچه نصر به 
طول حدود ۸۳0 متر از ســال ۱۳۹۹ در دســتور کار شرکت خاکریزآب قرار 
گرفت که با انجــام اقداماتی از جمله مرمت کف و زیر دیوارها، اصلاح پروفیل 
کف و رفع موانع موجود تکمیل و نهایی شــده اســت. متعاقب اقدامات انجام 
شــده، یکی از بازه های گلوگاهی و حادثه خیز حوضه آبریز غرب تهران مرتفع 

شده است.

اخبار کوتاه
وزیر بهداشت اعلام کرد

ارز ۳ میلیارد دلاری برای تامین دارو در ۱۴۰۱

عدم توافق شهرداری و خودروساز بر سر یک ملک علت وارد نشدن ۶۵ اتوبوس به ناوگان

 تامین ۵ هزار اتوبوس در سال جاری عملی نیست

حضور ۸۹ درصدی دانش آموزان در مدارس سراسر کشور

عضو شورای شهر تهران:

 موفق نشده ایم متروی تهران را از بحران عبور دهیم

سخنگوی وزارت آموزش و پرورش تشریح کرد

نهایی شدن آیین نامه رتبه بندی معلمان

رئیس کمیسیون حمل و نقل شورای شهر تهران:

چرا کمیته اضطرار برخلاف مصوبه دولت، تهران را تعطیل نکرد؟

وزیر بهداشت با بیان اینکه امسال سه میلیارد دلار ارز دارو 
داریم که آن را برای تامین دارو اســتفاده می کنیم، درباره 
تغییر سیاســت ارزی دارو، گفت: اگر بخواهیم این منابع را 
برای تقویت بیمه ها به ریال بدل کنیم، در صورتی است که 
سازمان برنامه و بودجه بتواند ریالش را تامین کرده و به ما 
بدهــد، این اقدام صورت می گیرد؛ اما فعلا برنامه ای در این 

زمینه وجود ندارد.
به گزارش ایسنا، دکتر بهرام عین اللهی گفت: امسال در نوروز 
همکاران مان بسیار زحمت کشیدند و در جاده ها، شهرها و 
مناطق صعب العبور حضور یافتند که به حدود سه میلیون 
نفر خدمات ارایه دادند. ۱۳۱ هزار عمل جراحی داشتیم که 
برخــی از آن ها الکتیو بودند.وی درباره بحث آلودگی هوا و 
نگرانی برای سلامت مردم، گفت: وظیفه وزارت بهداشت در 
این زمینه کنترل نیست، بلکه ستادی در زمینه آلودگی هوا 
تشــکیل شده که وزارت  بهداشت یکی از اعضای آن است. 
متاسفانه افزایش آمار بیماران قلبی و تنفسی را داشتیم که 

وظیفه ما درمان آنها بوده است.
عین اللهی در پاســخ به ایسنا، درباره مباحث مربوط به ارز 
دارو، گفت: سال قبل دو میلیارد دلار ارز برای دارو داشتیم، 
اما امسال این عدد به سه میلیارد دلار افزایش یافته است. 
بنابراین هیچ مشکلی در رابطه با تامین دارو نداریم.وی در 
عین حال به ایسنا افزود: فضاســازی هایی که برخی برای 
منافع شان انجام دادند، به هیچ وجه درست نیست. ما اجازه 
نمی دهیم که کوچکترین خدشه ای به مردم وارد شود. البته 
داروهایی که به صورت برند و داروهای غیرضروری اســت، 

وضعیت متفاوتــی دارند. زیرا اگر دارویی را مشــابه تولید 
داخلی داشته باشیم، ضرورتی برای مصرف نوع خارجی آن 
نداریم. داروهای خارجی قیمت های نامتعارف دارند و اصلا 
در برنامه ما نیســت. ما حتمــا از داروهای داخلی حمایت 
می کنیم و ۹۷ درصد داروهایمان هم تولید داخلی اســت و 

تنها سه درصدش وارداتی است.

وزیر بهداشــت همچنین گفت: برای بحث داروی بیماران 
خاص هم مجلس اعتبــار جداگانه ای دیده که برنامه ریزی 
مــا به صورتی اســت که بیماران خاص هــم به راحتی به 
داروهایشان دسترسی داشته باشند.وی به ایسنا ادامه داد: 
در حوزه برخــی داروهای نــادر و داروهایی که جزو اقلام 
داروهای فارماکوپه ما نیســت، آن هــا احتمال گرانی دارند 

که جزو برنامه ما هم  نیســت، اما داروهای بیماران خاص، 
صعب العــلاج و داروهای مورد نیاز مــردم را به وفور تامین 

می کنیم.
وی در پاسخ به ســوال دیگر ایسنا درباره داروهایی که در 
دولت قبل ارزشان به ارز آزاد تبدیل شد، گفت: ما ارز هیچ 
دارویی را بــه تازگی آزاد نکردیم، امــا از قبل هرچه بوده 

همان هست. 
برنامه ای که داریم این است که اولا پوشش بیمه ای مردم را 
افزایش دهیم که باید حدود شش میلیون نفر را بیمه کنیم 
که ان شاءالله انجام  می دهیم و دوم اینکه داروهایی که تحت 
پوشش بیمه نیست، اما ضروری است، بازنگری انجام دهیم 
تا تحت پوشش بیمه قرار گیرد.وی گفت: سه میلیارد دلار 
ارز دارو داریم که آن را برای تامین دارو اســتفاده می کنیم. 
حال اگر بخواهیم این منابع را برای تقویت بیمه ها به ریال 
بدل کنیم، در صورتی اســت که ســازمان برنامه و بودجه 
بتواند ریالش را تامین کرده و به ما بدهد، این اقدام صورت 
می گیرد؛ اما فعلا برنامــه ای در این زمینه وجود ندارد.وی 
درباره افزایش قیمت دارو و لزوم پوشــش بیمه ای داروهای 
گران، گفت: قرار است در شورای عالی بیمه پوشش بیمه ای 
جدید بررســی شــود.وی درباره وضعیت صادرات واکسن 
ایرانی کرونا نیز گفت: تاکنون به نیکاراگوئه واکســن صادر 
کردیم. ۱0 کشور آفریقایی هم خواهان واکسن هستند اما 
هنوز صادر نشــده است. به هر حال تقاضا زیاد است؛ اما به 
انــدازه ای که بتوانیم صادر می کنیم. فعلا چهار میلیون دز 

قرار است صادر شود.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران گفت: تمرکز 
امسال معاونت حمل و نقل اورهال ۱۴00 دستگاه اتوبوس 
اســت که عدد بزرگی اســت و اگر این ارقام محقق شود، 

امسال سال خوبی برای اتوبوسرانی خواهد بود.
ســید مجتبی شــفیعی در گفت وگو با ایلنا در پاســخ به 
پرسشی مبنی بر اینکه شهرداری وعده بازسازی و تامین ۵ 
هزار دستگاه اتوبوس به چرخه اتوبوسرانی را در سال جاری 
مطرح کرده، در حالی که هنوز ورود ۶۵ دســتگاه اتوبوس 
از ۱۷۵ دســتگاه خریداری شده که قرار بود در آبان ماه به 
ناوگان اضافه شود، اجرایی نشده است، اظهار کرد: درباره آن 
۶۵ دســتگاه اتوبوس علت مربوط به قرارداد است و قرارداد 
مربوط به دوره قبل مدیریت شــهری است که مشکلی در 
آن بوده و شــکل آن ایراد دارد و بخش غیرنقد قابل توافق 

نبوده است. 
او ادامه داد: شــهرداری و شــرکت خودروساز برای تامین 

بخش غیر نقد آن باید بر سر یک ملک توافق کنند که هنوز 
برای  این کار توافق نکرده اند. اگرچه در روزهای قبل از عید 
این توافق انجام شــده اســت و فکر می کنم طی چند روز 
آینده اتوبوس ها را تحویل دهند.معاون شهردار تهران تاکید 
کرد که موضوع تامین مالی این تعداد اتوبوس باقی مانده و 
حتما در روزهای آینده انجام می شود. شفیعی درباره وعده 
شــهردار تهران درخصوص تامین بیش از ۵ هزار دستگاه 
اتوبوس در ســال جاری توضیح داد: ۵ هزار دســتگاه کل 
کسری ناوگان اتوبوسرانی است و تمام آن را نمی توانیم در 
ســال جاری تامین کنیم. در واقع ۹00 دســتگاه از سوی 
وزارت کشور تامین می شود که ۸0 درصد سهم آن را وزارت 

کشور و ۲0 درصد را شهرداری پرداخت می کند. 
او اضافه کرد: ۱۴00 دستگاه نیز بازسازی می شود، همچنین 
برای ۱000 دستگاه در حال دریافت مجوز واردات هستیم 
کــه برای این تعداد بــا وزارت صمت توافــق کردیم و در 

کمیسیون زیربنایی تایید شد. از منابع اوراق مشارکت نیز 
حدود ۷00 دســتگاه می توانیم تامین کنیم. پروژه دیگری 
نیز سازمان شهرداری ها در دست دارد و از محل تهاتر نفت 
قرار است تعدادی اتوبوس تامین شود. این پروژه از دو سال 
پیش آغاز شــده و حدود ۱۲00 تا ۱۶00 دســتگاه سهم 
شهرداری تهران است که قرار است تامین شود. او در پاسخ 
به این ســوال که شــهرداری به صورت مستقل چه تعداد 
اتوبوس در ســال جاری خریداری می کند؟ اظهار داشــت: 
توان شــهرداری براساس اوراق مشــارکت است. کاری که 
وزارت کشــور انجام می دهد این است که ۸0 درصد هزینه 
را تامین می کند و تقریبا باید آن را تمام شــده فرض کرد 
چرا که قرارداد آن بسته شده است، اقدامات مربوط به پیش 
پرداخت انجام شــده و خودروساز در حال تولید است و در 
یک برنامه زمان بندی ۱۴ ماهه دو هزار دستگاه اتوبوس را 

به کلانشهرها تحویل می دهند. 

شــفیعی افزود: تنها بحث زمان بندی تحویل است و وزارت 
کشور با توجه به مذاکرات شهردار و وزیر کشور، شهرداری 
تهران را در اولویت تحویل قرار دادند و تا پیش از پایان سال 
باید این ۹00 دستگاه تحویل شهرداری تهران شود. معاون 
شهردار تهران گفت: اما تعدادی که قرار است از محل تهاتر 
نفت تامین شود موضوعی است که بیش از دو سال است در 
حال تلاش هستند و ممکن است محقق شود. این تعداد را 
دولت راسا پیگیری می کند و شهرداری نقشی در آن ندارد. 
او اضافه کرد: شهرداری تهران براساس منابع اوراق، بخشی 
از منابع را برای تامین این ۹00 دستگاه باید هزینه کند و 
بخشــی را به صورت مستقل می تواند خرید کند. بخشی از 
منابع داخلی را نیز برای اورهال اســتفاده می کند. تمرکز 
امسال معاونت حمل و نقل اورهال ۱۴00 دستگاه است که 
عدد بزرگی اســت و اگر این ارقام محقق شود امسال سال 

خوبی برای اتوبوسرانی خواهد بود.

سرپرست اداره کل ارزیابی عملکرد و رسیدگی به شکایات 
وزارت آموزش و پرورش گفت: تحلیل آمارها نشان دهنده 
حضور ۸۹ درصدی دانش آموزان در مدارس کشــور است 
که نسبت به روزهای اول بازگشــایی مدارس، آمار حضور 
دانش آموزان افزایش داشــته است.به گزارش ایلنا از مرکز 
اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت آموزش و پرورش، سید 
مجتبی هاشمی با حضور در برنامه »روی خط خبر« در شبکه 
خبــر، اظهار کرد: طبق مصوبه ســتادملی مبارزه با کرونا، 
تصمیم بر بازگشایی حضوری مدارس از روز ۱۴ فروردین، 
گرفته شــد.وی با اشــاره به اینکه لازمه این حضور تدوین 
شــاخص هایی برای رعایت کامل پروتکل های بهداشتی در 
مدارس بود، افزود: یکی از مهم ترین شــاخص های حضور 
دانش آموزان، بهره برداری از ظرفیت همه ارکان مشارکتی 
و اســتان ها برای استمرار آموزش های حضوری در مدارس 

است.هاشمی گفت: اســتراتژی نظارتی امســال، به نوعی 
نسبت به سال های قبل پررنگ تر بود؛ بدین معنا که نظارت 
بیشتری از سوی ســتاد و حوزه مرکزی، بر نظارت استانی 

انجام شد.
وی گفت: بر اســاس شاخص های تدوین شده در نظارت و 
ارزیابی از سوی ستاد مرکزی، نظارت ها در۳ سطح مدرسه، 
منطقه و اســتان و در دو حیطــه »فرآیندهای مقدماتی و 
اســتمرار بازگشــایی مطلوب« و »نتایج حاصله از اقدامات 
انجام شده در این راستا«، صورت گرفت.سرپرست اداره کل 
ارزیابی عملکرد و رســیدگی به شــکایات در پاسخ به این 
سوال که تاکنون بر چند مدرسه نظارت داشته اید؟ گفت: 
تاکنون در مجموع تعداد ۳۵ هزار و ۴0۳ مدرســه فرم های 
نظارت و ارزیابی را در سامانه وزارت آموزش و پرورش ثبت 
کرده انــد که با توجه به فراگیری انــواع مدارس در حوزه 

کاری ما که مــدارس دولتی، غیردولتی، خاص، شــهری، 
روســتایی و ... را در بر می گیرد این آمار قابل تعمیم است.

هاشــمی ادامه داد: از ســاعات اولیه بازگشایی که موفق به 
نظارت بر حدود ۴ هزار مدرسه از طریق فرم های ثبت شده 
در سامانه، در سراســر کشور شده بودیم تا امروز که بیش 
از ۳۵ هزار مدرسه مورد نظارت و ارزیابی قرار گرفته است، 
آمار تحلیلی به دست آمده، یک آمار منطقی است و نشان 
می دهد که این آمار قابلیت تعمیم از روز اول را داشته است.
وی با اشــاره به اینکه نظارت بیشــتر مــدارس به صورت 
رندمی بوده ولــی در بین آنها گزارش های موردی هم برای 
نظارت داشته ایم، گفت:  تا امروز که بر عملکرد ۳۵ هزار و 
۴0۳ مدرسه نظارت انجام شده است، تحلیل آمارها نشان 
از حضور ۸۹ درصدی دانش آموزان در مدارس کشور دارد 
که افزایش آمار حضور دانش آموزان در مدارس نســبت به 

روزهای اول بازگشــایی حضوری حاکی از همراهی مدیران 
مــدارس، معلمان و حمایت خانواده ها از طرح بازگشــایی 

حضوری مدارس است.
سرپرست اداره کل ارزیابی عملکرد و رسیدگی به شکایات 
گفــت: بر اســاس برنامه ریزی های انجام شــده، نظارت و 
ارزیابی مدارس تا پایان سال تحصیلی ادامه خواهد داشت 
و گام پایانی ما زمانی است که آمار حضور دانش آموزان در 
مدارس به ۱00 درصد رســیده باشــد.وی با اشاره به ثبت 
داده ها در ســامانه نظارت و ارزیابی حوزه ســتادی افزود: 
پس از ثبت و جمع آوری داده ها در این ســامانه، توســط 
پژوهشگران تحلیل خواهد شد و نتایج این تحلیل در اختیار 
شورای رهبری وزارت آموزش و پرورش قرار خواهد گرفت 
تا در نهایت تصمیم های لازم برای اســتمرار این بازگشایی 

اتخاذ شود.

عضو شــورای شــهر تهران گفت: وضعیت شــرکت بهره 
برداری مترو اصلا مناسب نیست و ضروری است شهرداری 

تهران این شرکت را از وضعیت فوق عبور دهد.
امانی گفت: معاون مالی و اقتصاد شهری شهرداری تهران 
در جلسات هم اندیشی و در صحن شورا از امضای قراردادی 
خبر دادند که بر اســاس آن تا سقف ۸00 میلیارد تومان 
اعتبار برای تامین قطعات و لوازم یدکی قطار های مترو در 
دی ماه سال ۱۴00 تامین می شد و این قرارداد با شرکت 
بهــره برداری مترو، بانک شــهر، معاونت مالی و اقتصادی 
شهرداری و شرکت شهر آتیه منعقد خواهد شد که از مبلغ 
۸00 میلیارد تومان ۲۲0 میلیارد تومان از محل تسهیلات 
کرونــا، صد میلیــارد تومان اعتبار غیرنقدی شــهرداری، 
۴۷0 میلیــارد تومان از ردیف اعتبار تملک ســرمایه ای و 

۱0 میلیارد تومان هم قرار بود نقدی به شــرکت پرداخت 
شــود.به گفته این عضو شورای شهر تهران از ۱۹ دی ماه 
سال گذشــته این قرارداد آماده امضا و اجرایی شدن بوده 
که متاســفانه تا امروز نهایی نشده و امضا نگردیده است، 
پرســش من این است که کدام پروژه اولویت دار در تهران 
از حمــل و نقــل عمومی مهم تر اســت و در حمل و نقل 
عمومی کدام سیستم از مترو مهم تر و حیاتی تر است؟ چرا 
باید بیش از سه ماه یک قرارداد در کش و قوس بروکراسی 
اداری معطل بماند آن هم در شــورا و شهرداری که عنوان 

مدیریت جهادی و انقلابی را یدک می کشــد؟ متاســفانه 
موفق نشــده ایم متروی تهران را از بحران به ارث رسیده 
از دوره پیــش پس از هفت ماه عبور دهیم و انبار های این 

شرکت همچنان خالی است.
پیشــتر شــهردار تهران گفته بود ناوگان متــرو با کمبود 
جــدی واگن مواجه اســت و بدلیل کــم توجهی مدیران 
دوره گذشته شاهد افزایش نقص فنی و فرسودگی در این 

ناوگان هستیم.
همچنین این عضو شورای شهر تهران با اشاره به لایحه ای 

تحت عنوان عوارض ســاخت و ســاز ۱۴0۱ که بر اساس 
آن مناطق تهران دســته بندی شــده و عوارض در مناطق 
جنوبی به صورت حداقل دریافت می شــد، گفت: با ابلاغ 
دســتورالعمل و فرمول های پیچیده و چندبعُدی شــاهد 
افزایش فــوق العاده عوارض در مناطق جنوبی هســتیم؛ 
بــه گونه ای که مــن از منطقه ۱۷ بازدید کــردم و مردم 
فیش هایی در دســت داشتند که نشــان می داد در صدور 
پروانه حداقل ۱0 و حداکثر ۶۳ درصد افزایش داشــتیم و 
در نظارت فنی ۶0 تا ۱۶0 درصد افزایش را شاهد بودیم و 
وقتی علت را پرسیدم معاون شهرسازی منطقه از فرمولی 
صحبت کرد و عملا با این دستورالعمل و فرمول ها پیوست 
عدالت رعایت نشــده و از کمیســیون شهرســازی شورا 

می خواهم که این موضوع را بررسی کند.

ســخنگوی وزارت آموزش و پرورش دربــاره آخرین وضعیت تدوین آیین نامه 
اجرایی قانون نظام رتبه بندی معلمان توضیح داد و گفت: پس از تصویب و ابلاغ 
آیین نامه، احکام رتبه بندی معلمان در بازه زمانی تعیین شده صادر خواهد شد.
صادق ســتاری فرد در گفت وگو با ایسنا، در این باره اظهار کرد: قانون، یک ماه 
برای تدویــن آیین نامه نظام رتبه بندی معلمان مهلت تعیین کرده بود که این 
مهلت ۲۳ فروردین به اتمام می رسد و وزارتخانه تا ۲۳ فروردین، آیین نامه را در 
اختیار دولت قرار می دهد. وی افزود: قانون برای تدوین آیین نامه، کارگروه هایی 
را پیش بینی کرده است و آیین نامه با همکاری سازمان برنامه و بودجه، سازمان 
امور اداری استخدامی و سه تن از نمایندگان مجلس تدوین و نوشته می شود. 

این کارگاه ها به صورت مرتب و روزانه در حال برگزاری جلســه هســتند و امر 
تدوین آیین نامه تقریبا به نقاط انتهایی رســیده و همانطور که بیان شد، ظرف 

چند روز آینده در اختیار هیئت وزیران قرار می گیرد.
ســخنگوی وزارت آموزش و پرورش با بیان اینکــه پیش بینی اعتبار لازم هم 
در قانون بودجه امســال انجام شده و مسئله ای از این حیث وجود ندارد گفت: 
پــس از تصویب آیین نامه در صحن هئیت وزیران، آموزش وپرورش با توجه به 

پیش بینی اعتبار در قانون برنامه بودجه حتما آن را اجرا خواهد کرد.
ستاری فرد در پاسخ به اینکه آیا صدور احکام تا پایان بهار انجام می شود؟ اظهار 

کرد: بله، انشاءالله صدور احکام همین فصل انجام خواهد شد. 
قانون پیش بینی کرده است که کارگروه مربوطه یک ماه برای تدوین آیین نامه 
فرصت دارد و پس از تصویب در هیئت وزیران باید ظرف ســه ماه نســبت به 
صدور احکام و اجرای رتبه بندی بر اســاس آیین نامه مصوب اقدام کند که در 

موعد مقرر انجام می شود و مشکلی نخواهیم داشت.

رئیس کمیســیون حمل و نقل شورای شهر تهران بر لزوم 
پاسخگویی اســتانداری در مورد عدم تعطیلی تهران تاکید 

کرد.
به گزارش ایســنا، جعفر تشکری هاشــمی پس از استماع 
گزارش شــرکت کنترل کیفیت هوا در مورد پدیده گرد و 
غبار تهران، گفت: مدیران باید بر اساس قوانین تصمیم گیری 
کنند و براساس آیین نامه مصوب دولت مشخص شده زمانی 
که میزان آلایندگی به چه حدی برســد، چه تصمیمی باید 
گرفته شود؟ به گونه ای که در زمانی که آلایندگی هوا بین 
۱۵۱ تــا ۲00 پی پی ان اســت باید تعطیلی رخ دهد و در 
شرایط آلایندگی ۳00 به بالا باید تردد و فعالیت ها در شهر 
متوقف شود، اما می بینیم که ذرات به عدد ۴۹۲ رسید، اما 
تعطیلی رخ نداد و استاندار باید در این خصوص پاسخ دهد 
که چــرا بر خلاف مصوبه دولت و در راســتای حفظ جان 
مردم هیچ امری در تهران متوقف نشــد الی برگزاری یک 

مسابقه فوتبال؟

وی با بیان این که بازی با جان مردم بازی خطرناکی اســت 
و لازم است شورا از استانداری و محیط زیست دعوت کند، 
اظهار کرد: نوشتن قانون کاری ندارد و دردی دوا نمی کند؛ 
بلکه آن چیزی که مشــکل را حل می کند عمل کردن به 
قانون است، اما متاســفانه با این که امروز هم وضعیت هوا 
در برخی مناطق در وضعیت قرمز است می بینید که حالت 
بی تفاوتی نسبت به ســلامت مردم ایجاد شده است.وی با 
بیــان این که حالا که نهادها عمل کــردن به وظایف خود 
را فراموش کرده اند مدیریت بحــران باید در این خصوص 
ورود می کرد و حداقل برای شــهرداری مســائل را در نظر 
می گرفت، ادامه داد: در کمیته اضطرار باید شخص شهردار 
تهــران حضور می یافت و از حقوق مــردم دفاع می کرد نه 
این که برخــلاف آیین نامه دو نفر در این کمیته تصمیم به 
عدم تعطیلی بگیرنــد و حتما باید از اورژانس دعوت کنیم 
که گزارشــی از وضعیت این دو روز ارائــه کنند تا ببینیم 
تصمیم نگرفتن چه تبعاتی داشته و از این اشتباهات درس 

عبرت بگیریم.
اصلاح تعیین نرخ کرایه مترو 

در شورای شهر تهران
همچنین  جعفر تشکری هاشمی صبح دیروز در تشریح دو 
فوریت اصلاح تعیین نرخ حمل و نقل عمومی، گفت: در زمان 
بررسی لایحه نرخ بلیت مترو عبارتی سهوا حذف شد و حالا 
که کارکنان متروی تهران می خواهند دستگاه هایشان را بر 
اســاس نرخ جدیدی که از اول اردیبهشت اجرایی می شود 
تنظیم کنند به مشــکل برخوردند و بر همین اساس یک 
لایحه دو فوریتی به شورا آمده تا با قید فوریت بررسی شود 
که تا اول اردیبهشــت که کرایه های جدید اعمال می شود، 

عملیاتی شود.
وی افزود: بر مبنای لایحه مقرر شده بود که کارت بلیت بر 
مبنای میزان پیمایش متغیر باشــد. یعنی هر چه پیمایش 
کمتر باشــد مبلغ کمتر شــود و بر این اساس ۲0 درصد 
از مبلغ بلیت تک ســفره به عنوان حداکثر مبلغ کاهشــی 

برای ســفرهای کوتاه که حدود ۵00 تومان اســت در نظر 
گرفته می شود.وی افزود: یعنی در هنگام ثبت ورود توسط 
مســافران دارای کارت بلیت مبلغ دار کمترین بهای کارت 
بلیت مبلغ دار از اعتبار آنها کسر می شود و در هنگام ثبت 
خروج و با توجه به مســافت طی شده ما به التفاوت مبلغ 

سفر از اعتبار کارتشان کسر می شود.
 همچنیــن در صورتیکه دارنــدگان کارت بلیت مبلغ دار 
در هنگام خروج بلیت خود را در دســتگاه های کنترل قرار 
ندهند یا بیش از دو ســاعت از ثبت ورود آنها گذشته باشد 
می بایســت ما به التفاوت بالاترین بهای کارت بلیت مبلغ 
دار از اعتبارشــان کم شود. همچنین به شرکت مترو اجازه 
داده می شود به منظور تشویق مسافران به استفاده از کارت 
بلیت مبلغ دار متناسب با مسافت طی شده نسبت به اعمال 
ضریب کاهشی حداکثر تا ۲0 درصد بهای بلیت تک سفره 
اقدام کنند.به گزارش ایســنا، دو فوریت اصلاح تعیین نرخ 

کرایه حمل و نقل عمومی با ۱۷ رای به تصویب رسید.


